



台北市 110-12 基隆路一段 333 號國貿大樓 6 樓 Tel: (886-2)2725-5200, Fax: (886-2)2757-6291
6F,333 Keelung Rd, Sec. 1, Taipei 110-12 [http: www.taiwantrade.com.tw](http://www.taiwantrade.com.tw)
Taiwan, Republic of China. E-mail: pr@taitra.org.tw

2021「台中國際茶、咖啡暨烘焙展」及「台中國際酒展」延期至 12 月 24 日至 27 日

原訂今年 7 月 8 日至 11 日舉辦的「台中國際茶、咖啡暨烘焙展」及「台中國際酒展」，因應新冠肺炎(COVID-19)疫情，主辦單位外貿協會及展昭國際企業股份有限公司共同決議，基於維護參展廠商及參觀者的健康與安全，顧及參展效益，決定延期至 2021 年 12 月 24 日(五)至 27 日(一)於臺中國際展覽館舉辦。

2021 年台中國際茶、咖啡暨烘焙展與酒展做為中臺灣最大的食品專業展，將於展覽期間舉辦數場茶、咖啡及酒相關周邊活動，包含「台灣茶產業文化國際論壇」、「茶藝競賽」、「優質茶評鑑頒獎典禮」、「時空咖啡館」、「咖啡講座」及「TISCA 全國杯測師挑戰賽」等。精彩的美食與熱鬧的活動將吸引專業人士與民眾前來進行一站式採購與參觀。

主辦單位將隨時更新資訊，請參考官網：

<https://www.tcfb.com.tw/zh-tw/index.html>

更多防疫資訊，可至衛生福利部疾病管制署全球資訊網
(<https://www.cdc.gov.tw/>)查詢。

新聞聯絡人：

外貿協會展覽業務處 陳怡安

(02)2725-5200 #2674

chenyian@taitra.org.tw

本案聯絡主管：

外貿協會展覽業務處副處長 蔡明燿

(02)2725-5200 #2301

mingyao@taitra.org.tw



台北市 110-12 基隆路一段 333 號國貿大樓 6 樓 Tel: (886-2)2725-5200, Fax: (886-2)2757-6291
6F,333 Keelung Rd, Sec. 1, Taipei 110-12 [http: www.taiwantrade.com.tw](http://www.taiwantrade.com.tw)
Taiwan, Republic of China. E-mail: pr@taitra.org.tw

TCFB Taichung and TWSF 2021 Rescheduled to December 24-27

Due to the COVID-19 pandemic, the organizers of Taichung International Tea, Coffee and Bakery Show (TCFB Taichung), along with the Taichung Wine & Spirits Festival (TWSF), 2021, TAITRA and Chan Chao International announce that the trade shows rescheduled to December 24-27, 2021 at the Taichung International Exhibition Center (TCIEC). This decision was made in consideration of the health and safety of exhibitors and visitors.

As the largest professional food & beverage trade shows of central Taiwan, TCFB Taichung together with TWSF feature fascinating tea and coffee activities during the show. “Taiwan International Tea Culture Forum”, “Tea competition”, and “Exquisite Tea Appraisal Award Ceremony” will promote tea art and culture, passing on the charm of Taiwanese tea. During the show, the organizer will also hold coffee activities such as “Cafe Hall of Fame-Central Taiwan Tour”, “Coffee Lecture Series” and “National Cup Tasters Championship”, to show Taiwan's high-quality coffee roasting and brewing capabilities. The shows present wonderful products and offer lively activities which provide professional buyers and the public a one-stop procurement platform with high quality, reliability, and innovation.

For the latest information, please visit the official website
<https://www.tcfb.com.tw/en/index.html>